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Rada Powiatu Łukowskiego 

Komisja Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego i Spraw Społecznych 

Protokół 7/2024 

7 posiedzenie Komisji Bezpieczeństwa, Porządku i Spraw Społecznych w dniu 27 listopada 
2024 
Miejsce posiedzenia: Starostwo Powiatowe w Łukowie, p.207 
Obrady rozpoczęto 27 listopada 2024 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 09:20 tego 
samego dnia 
W posiedzeniu wzięło udział 5 członków komisji. 
Obecni: 
1. Barbara Chadaj 
2. Maciej Cybulski 
3. Jerzy Kędra 
4. Dariusz Szustek 
5. Agata Zabielska 

 

1. Otwarcie posiedzenia i zatwierdzenie porządku obrad. 

Przewodnicząca Komisji Barbara Chadaj otworzyła posiedzenie i powitała przybyłych. 
Zarządziła sprawdzenie kworum oraz odczytała porządek obrad. Uwag do porządku nie było. 

Głosowano w sprawie 

Sprawdzenie obecności 

Wyniki głosowania 

OBECNY: 5, NIEOBECNY: 0 

Wyniki imienne 

OBECNY (5): Barbara Chadaj, Maciej Cybulski, Jerzy Kędra, Dariusz Szustek, Agata 
Zabielska 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

Przewodnicząca Komisji Barbara Chadaj zapytała czy ktoś ma uwagi co do protokołów. 
Uwag nie było więc zarządziła głosowanie. 

Głosowano w sprawie 

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (5): Barbara Chadaj, Maciej Cybulski, Jerzy Kędra, Dariusz Szustek, Agata Zabielska 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Łukowskiego. 

Przewodnicząca Komisji Barbara Chadaj otworzyła dyskusję. Wobec braku chętnych do 
zabrania głosu zarządziła głosowanie za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Łukowskiego 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5): Barbara Chadaj, Maciej Cybulski, Jerzy Kędra, Dariusz Szustek, Agata Zabielska 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 
Łukowskiego na 2025 rok. 

Przewodnicząca Komisji Barbara Chadaj otworzyła dyskusję. Wobec braku chętnych do 
zabrania głosu zarządziła głosowanie za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Łukowskiego na 
2025 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5): Barbara Chadaj, Maciej Cybulski, Jerzy Kędra, Dariusz Szustek, Agata Zabielska 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
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5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 
Stanin. 

Przewodnicząca Komisji Barbara Chadaj otworzyła dyskusję. Wobec braku chętnych do 
zabrania głosu zarządziła głosowanie za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Stanin. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5): Barbara Chadaj, Maciej Cybulski, Jerzy Kędra, Dariusz Szustek, Agata Zabielska 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia przez Powiat Łukowski zadań z 
zakresu administracji rządowej. 

Przewodnicząca Komisji Barbara Chadaj otworzyła dyskusję. Wobec braku chętnych do 
zabrania głosu zarządziła głosowanie za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia przez Powiat Łukowski zadań z zakresu 
administracji rządowej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5): Barbara Chadaj, Maciej Cybulski, Jerzy Kędra, Dariusz Szustek, Agata Zabielska 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia „Rocznego programu 
współpracy na rok 2025 Powiatu Łukowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o 
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie”. 

Przewodnicząca Komisji Barbara Chadaj otworzyła dyskusję. 

Starosta Łukowski Dariusz Szustek powiedział, że w tym roku wydzielono nowy punkt 
dotyczący wspierania kół gospodyń wiejskich. Dotychczas wspierano kluby sportowe, jak Orlęta, czy 
związek piłki ręcznej Łukovia, czy karate. Do tego dochodzą orkiestry dęte, czyli też te działania 
kulturalne. Mamy trzy w Stoczku, w Trzebieszowie i w Łukowie. Wspieramy między innymi 
Łukowiaków. Od 2025 r. będzie wsparcie dla kół gospodyń. To wsparcie na początek nie będzie może 
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wielkie ale zobaczymy jakie będzie zainteresowanie. Jeśli będzie duże zainteresowanie to może na 
przyszłe lata to wsparcie będzie zwiększone. To wszystkie koła będą mogły się, tak jakby właśnie 
powiedzieć. Natomiast mogą mogły zgłaszać się te koła, które będą miały pomysł, prawda, bo to nie  
możemy dać pieniędzy w gotówce, tak? Tak samo jak w strażach nie dajemy pieniędzy w gotówce, 
tylko na przykład pozwalamy na zakup sprzętu, mundurowania i one są te jakby ściśle określone, ale 
jakby zasady konkursu będą jasne. Tu akurat Wydział Pani się tym zajmuje, więc ewentualnie jakby 
ktoś miał wątpliwości to zawsze konsultacje w Wydziale Promocji nie będzie wątpliwości. 

Przewodnicząca Komisji Barbara Chadaj wobec braku chętnych do zabrania głosu 
zarządziła głosowanie za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia „Rocznego programu współpracy na 
rok 2025 Powiatu Łukowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w 
art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie”. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5): Barbara Chadaj, Maciej Cybulski, Jerzy Kędra, Dariusz Szustek, Agata Zabielska 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu 
Łukowskiego na 2025 r. 

Przewodnicząca Komisji Barbara Chadaj otworzyła dyskusję. Wobec braku chętnych do 
zabrania głosu zarządziła głosowanie za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu 
Łukowskiego na 2025 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5): Barbara Chadaj, Maciej Cybulski, Jerzy Kędra, Dariusz Szustek, Agata Zabielska 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
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9. Opracowanie planu pracy Komisji Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego i Spraw 
Społecznych na 2025 r. 

Przewodnicząca Komisji Barbara Chadaj otworzyła dyskusję nad zaproponowanym 
planem pracy Komisji. Wobec braku chętnych do zabrania głosu zarządziła głosowanie za 
pozytywnym zaopiniowaniem projektu planu pracy. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu planu pracy komisji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5): Barbara Chadaj, Maciej Cybulski, Jerzy Kędra, Dariusz Szustek, Agata Zabielska 

Projekt planu pracy został zaopiniowany pozytywnie. 

10. Sprawy różne. 

Przewodnicząca Komisji Barbara Chadaj zapytała czy są sprawy różne. 

Starosta Łukowski Dariusz Szustek zaproponował, żeby naczelnik Wydziału Zarządzania 
Kryzysowego Paweł Lucht powiedział parę zdań o wczorajszym posiedzeniu zespołu zarządzania 
kryzysowego.  

Naczelnik Wydziału Zarządzania Kryzysowego Paweł Lucht: Szanowni Państwo, w dniu 
wczorajszym odbyło się posiedzenie Powiatowego Zespołu Zarządzania Kryzysowego z udziałem 
Wójtów, Burmistrzów z terenu powiatu łukowskiego. Przedstawiciele służb również są członkami 
Powiatowego Zespołu. Jest to coroczne przedsięwzięcie, podczas którego wszystkie służby 
przedstawiają sposób przygotowania do okresu zimowego, jak również podczas tego spotkania są 
omawiane rekomendacje Pana Wojewody do tego sezonu zimowego, na co szczególnie należy 
zwrócić uwagę. Przy tej okazji przedstawiciele wszystkich służb Inspekcji i Straży omówili nam 
aktualny poziom bezpieczeństwa Powiatu Łukowskiego, istotne zagrożenia, na które należy zwrócić 
uwagę. Tutaj należy się Państwu informacja, że chociażby na terenie Powiatu Siedleckiego w 
Województwie Mazowieckim aktualnie mamy przypadek, ptasiej grypy, będziemy mieli strefę 
zagrożoną i zapowietrzoną na terenie powiatu łukowskiego, tyczy się to gminy Łuków i gminy 
Trzebieszów. W trakcie opracowania jest zarządzenie Powiatowego Lekarza Weterynarii, które teraz 
trafiło do uzgodnienia u Pana Wojewody. Jak już do nas wróci, zarządcy dróg będą mieli obowiązek 
oznaczenia dróg, że jest strefa zapowietrzona, że jest strefa zagrożona. Jeżeli w przeciągu 30 dni tam 
jest maksymalnie, jeżeli chodzi o strefę zagrożoną. Jeżeli nic nie wystąpi na terenie naszego powiatu, 
te obostrzenia zostaną zdjęte. Z informacji od pozostałych przedstawicieli służb należy powiedzieć, 
że na terenie Powiatu Łukowskiego może być, że jest bezpiecznie. Służby są przygotowane do okresu 
zimowego. Myślę, że taka ważna jeszcze informacja szefa posterunku energetycznego Pana 
Dębowskiego.  
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Starosta Łukowski Dariusz Szustek: Gdybyście Państwo radni gdzieś tam w swoich 
rejonach widzieli, że na przykład drzewa zagrażają liniom energetycznym. Można to bardzo łatwo 
zgłosić by poobcinać te gałęzie.  

Naczelnik Wydziału Zarządzania Kryzysowego Paweł Lucht: Jeśli drzewo uszkodzi linię to 
raz, że szkody są większe, a dwa, o ile w okresie letnim brak energii elektrycznej nie powoduje tak 
dużych skutków jak w okresie zimowym, bo niestety większość budynków, mimo że jest ogrzewane 
przy pomocy węgla, drewna czy też gazu, ale te piece potrzebują energii elektrycznej, żeby 
pracowały. No i dłuższa przerwa w dostawie energii elektrycznej może spowodować chociażby 
skutki dla mieszkańców.  

Radny Jerzy Kędra Myślę, że Panie Starosto, ja bym chciał zgłosić taką informację. 

Starosta Łukowski Dariusz Szustek: Jeszcze, przepraszam Panie Radny, w uzupełnieniu 
informacji Pana Naczelnika chciałbym powiedzieć, że my również jako Starostwo zadbaliśmy o 
bezpieczeństwo energetyczne. Chcemy zakupić i zainstalować agregat prądotwórczy, który by się 
załączał automatycznie w przypadku na przykład długotrwałej przerwy w dostawie energii. To już się 
tak przymierzaliśmy kilka lat do tego i w tym roku wreszcie udało się dzięki skrupulatności 
finansowej Pani Skarbnik znaleźć 95 tysięcy na właśnie na taki zakup. Wydawałoby się, że może to 
jest niepotrzebne i zbędne, ale chociażby informatycy sugerują, że mogłoby nam się to po prostu 
wszystko wywrócić, cały system informatyczny, gdyby na przykład była długotrwała przerwa w 
dostawie prądu, a tak to będzie takie dodatkowe zabezpieczenie. Proszę Panie Radny. 

Radny Jerzy Kędra To znaczy akurat tu na ulicy Świderskiej przyjechałem i wczoraj akurat 
jest złamane drzewo, które dociska linie, to chyba telefoniczne jakieś to może linie i chwilę obecnie 
trzeba by było to właśnie, że jakby przyjdą opady śniegu to jeszcze go dołamie i może być okazja. 

Starosta Łukowski Dariusz Szustek: Ulica Świderska jest drogą wojewódzką, myślę, że 
telefon do Pana Radnego Szczygła jako radnego, nie jako dyrektora, ale to jest droga wojewódzka. 
Myślę, że zainterweniuje. 

Przewodnicząca Komisji Barbara Chadaj zapytała czy są jeszcze jakieś sprawy. Nie było. 

11. Zakończenie posiedzenia. 

Przewodnicząca Komisji Barbara Chadaj wobec wyczerpania porządku zakończyła 
posiedzenie. 

 
Przewodnicząca Komisji 

Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego 
I Spraw Społecznych 

 
Barbara Chadaj 

 

Przygotował: Marcin Tomczak 


